

PRAYERS

Mr. Foster, from the Standing Committee on Northern Pipelines, presented the First Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with Standing Order 65(1) (t), your Committee has held 8 meetings.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 1, 2, 3, 4, 5, 6 and 7*) is tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 11 to the Journals*).

Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), by leave of the House, introduced Bill C-449, An Act to amend the Food and Drugs Act, the Narcotic Control Act and the Criminal Code, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), by leave of the House, introduced Bill C-450, An Act to amend the Criminal Code (abortion), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), by leave of the House, introduced Bill C-451, An Act to amend the Public Service Employment Act (oaths and confidential information), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. MacEachen for Mr. Trudeau, seconded by Mr. Chrétien, by leave of the House, introduced Bill C-35, An Act respecting the organization of the Government of Canada and matters related or incidental thereto, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 62(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act respecting the organization of the Government of Canada and matters related or incidental thereto".

Notice having been given at a previous sitting under the provisions of Standing Order 75C, Mr. Cullen, seconded by Mr. MacEachen, moved,—That, in relation to Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, one sitting day shall be allotted to the further consideration of the

PRIÈRE

M. Foster, du Comité permanent sur les pipe-lines du Nord, présente le premier rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à l'article 65 (1) t) du Règlement, votre Comité a tenu 8 séances.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules nos 1, 2, 3, 4, 5, 6 et 7*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 11 aux Journaux*).

M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-449, Loi modifiant la Loi des aliments et drogues, la Loi sur les stupéfiants ainsi que le Code criminel, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-450, Loi modifiant le Code criminel (avortement), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-451, Loi modifiant la Loi sur l'emploi dans la Fonction publique (serments et renseignements confidentiels), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. MacEachen, au nom de M. Trudeau, appuyé par M. Chrétien, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-35, Loi concernant l'organisation du gouvernement du Canada et les questions qui s'y rattachent ou en dépendent, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 62 du Règlement, au sujet du bill précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi concernant l'organisation du gouvernement du Canada et les questions qui s'y rattachent ou en dépendent».

Avis ayant été donné à une séance antérieure, en conformité des dispositions de l'article 75C du Règlement, M. Cullen, appuyé par M. MacEachen, propose,—Que, relativement au Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, un jour de séance soit attribué pour plus ample étude à